
 

 

Notulen Hoera Oudercommissie Haelen 24-03-2025 

Aanwezig: Sandra (Hoera), Loekie, Yvonne, Marjolein, Sharon (ouders). 

Buiten spelen 

• Er is een wijziging in beleid gekomen, wat betekent dat er continue toezicht moet 

zijn als er kinderen buiten spelen. Dit omdat er water rondom school is. Er is dan 

een risico op direct gevaar, waardoor dit toezicht er de hele tijd moet zijn.  

• Dit vraagt een andere manier van werken van de medewerkers. Optie is ook dat 

er buiten programma aangeboden wordt. OC vraagt of er dan ook wat gecreëerd 

wordt dat ze daadwerkelijk buiten, droog, kunnen zitten. Sandra vraagt dit na.  

• Wijziging moet nog besproken worden met de medewerkers en wordt dan 

weggezet in het beleidsplan. Vervolgens wordt dit ook naar ouders 

gecommuniceerd.  

GGD bezoek 

• In januari is het GGD bezoek geweest. Dit was onverwachts, omdat het vrij snel 

op het vorige was. 

• Er heeft een personele wijziging plaats moeten vinden, omdat er nog onvoldoende 

gekwalificeerd personeel op de verticale groep stond. Er zijn interne 

verschuivingen geweest. Dit is tot juni, omdat dan iedereen gekwalificeerd is.  

• Er vinden nu gesprekken plaats wat iedereen wil v.a. juni.  

(Wachtlijst) BSO 

• Midden april komt er een nieuwe BBL’er. Ze begint boventallig, maar zal 

naderhand ook als 2e kracht mee mogen draaien. Dit biedt wel kansen voor het 

buiten spelen (zie andere punt).  

• Qua locatie kan Hoera Haelen kinderen aannemen, maar ze hebben de personele 

bezetting niet.  

• Vacatures BSO worden moeilijk ingevuld. Hoofdkantoor is aan het zoeken naar 

een oplossing. Het is een maatschappelijk probleem. 

• OC geeft aan dat er momenteel lang gewacht wordt, voordat er iets duidelijk is of 

er wel of geen gebruik van de BSO gemaakt kan worden.  

• Hoera wil gaan proefdraaien met 6 maanden vooruit plannen voor toezegging 

plaatsing ipv 3-4 maanden (nog niet gecommuniceerd richting ouders). 3-4 

maanden halen ze echter momenteel ook niet om een toezegging tot plaatsing te 

doen.   

• OC vraagt of er ook gesprekken zijn met school hierover. Ze zijn wel het gesprek 

aan aan het gaan met school of mogelijk schooljaar een combinatiefunctie in de 

formatie meegenomen kan worden. Bijv. een gymleraar die op de BSO ingezet 

wordt. OC vraagt of ze vanuit hun kant iets kunnen betekenen richting school. Er 

wordt gevraagd dit nu nog niet te doen, maar mogelijk over een maand wel. 

• Vooruitzicht: er lijkt nu nog geen schot in de zaak te zitten om meer kinderen te 

gaan plaatsen. 

• Er zijn flex-contracten. Dit maakt BSO-planning wel moeilijk. Ze houden bijv. een 

dag ‘in optie’ terwijl ze hier geen gebruik van maken.  

• VSO: er zijn signalen gekomen dat er bepaalde kinderen gedrag vertonen waar 

andere kinderen last van hebben. Sandra verzoekt dat ouders die hier tegen aan 

lopen zich te melden bij haar.  

 

 



 

 

Er zijn ook gesprekken geweest met wat ouders. Ook zijn er trainingen voor 

medewerkers geweest. Leidinggevenden zijn ook wat meer aanwezig om te kijken 

wat er speelt. Ook zijn de pedagogische coaches komen kijken.  Er zijn wel wat 

stappen gezet geworden in het aanpakken van dit gedrag.  

Wat maakt dat ouders zich niet bij leidinggevende melden? Dit kan nl. altijd. OC 

krijgt het advies mee dit ook vooral te melden bij deze ouders. Telefoonnummer 

van Sandra mag gedeeld worden.  

Personele bezetting 

• Er is aandacht vanuit het hoofdkantoor voor de scholen die de opleiding voor te 

werken in de kinderopvang aanbieden en aanwas vanuit deze scholen voor nieuw 

personeel.   

• V.a. september komen er stagiaires.  

Samenwerking school 

• Dit is voor nu nog moeilijk. Mede omdat er een interim is.  

• Er is 1 medewerker die een combinatiefunctie heeft en bij Hoera Haelen werkt en 

als onderwijsassistent bij Hoera Buggenum. Ze gaat een opleiding volgen. Dit zal 

zijn v.a. september, dan wordt gekeken wat dit voor consequenties heeft voor de 

personele bezetting.  

Hangjongeren 

• De medewerkers van Hoera beginnen en eindigen de dag bij het kind-centrum. 

Soms is het dan donker. Dit voelt niet altijd veilig.  

• Hoera heeft benoemd dat ze graag willen dat er meer verlichting komt, zodat het 

terrein verlicht wordt en er niet in donkere hoeken van alles gebeurt wat niet in de 

haak is. Hier is ook een samenwerking over met school. 

• AVG-technisch kan er niet zo veel, omdat er veel speelt buiten het terrein van 

school. Camera’s zijn bijv. geen optie.  

• Hoera heeft de wens geuit dat er in een protocol komt, dat er in de ochtend een 

rondje over het terrein gemaakt of er niets ligt wat er hoort te liggen wat 

veiligheid in het gedrang brengt, zodat hier iemand verantwoordelijk voor is.  

• Hoera actief mee bezig met de straatcoaches.  

• Als er ouders zijn die signalen geven dat er iets speelt, dan dit graag dit 

doorgeven.  

Jaarverslag 2024 

• Er zou een jaarverslag van 2024 moeten komen vanuit de OC richting Hoera.  

Sandra vraagt dit na aan Petra wat hiermee moet.  

Verandering oudercommissie 

• Poster is gedeeld op ouderportaal. 

• Er zal nieuwe aanwas bij moeten komen.  

• Loekie gaat stoppen per mei. 

• Noortje heeft een afscheidscadeautje ontvangen.  

WVTTK 

• Hoe lang van te voren moeten ouders horen of een extra aangevraagde dag wel of 

niet goedgekeurd wordt? Een aantal ouders heeft dit erg kort van te voren 

gehoord (4 dagen ervoor). Hier kunnen het niet vanaf laten hangen. Sandra 

vraagt dit na.  


